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4.) A másik, hogy a Városrendezési és Kommunális Bizottság 
a testület megbízásából a Városgazdálkodási Irodával közösen 
az intézmények felújítási költségeivel és annak 
lebonyolítási dolgával közösen kidolgozott egy javaslatot, 
melynek egyik fele még megvalósulhat, de a másik fele az 
iroda hibájából már semmiképpen nem. Kérem személyesen az 
irodavezetőt is és a munkáltatóját is, hogy a jövőben ilyen 
ne fordulhasson elő, ha valamiben megállapodunk közösen, 
akkor ahhoz tartsuk is magunkat és ne egészen más történjen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A képviselő-testület a múlt ülésen a Péti Nitrogén Rt. 

által benyújtott hőáremelést nem fogadta el, így nem 
született határozat. Az igaz, hogy a Péti Részönkormányzat 
állásfoglalását mégegyszer nem tettem szavazásra, de azért, 
hogy a testület az áremelésben nem döntött, azt éreztem, 
hogy a részönkormányzat véleményét vette figyelembe. Ezért 
ment ilyen tartalmú levél a vezérigazgató úrnak, melynek 
tartalmát így magamravállalom.

Amit a továbbiakban elmondtál, azt én maximálisan 
axceptálom, hogy ismételten tárgyalják meg a bizottságok, de 
már szakértők bevonásával.

5.) T r á n s z k v  László:
Még egy dolgot szeretnék bejelenteni: Tudjuk, hogy a város 

levegője mennyire szennyezett, és hogy milyen sok a 
tüdőbeteg a városban. Szeretném felhívni a figyelmet a 
Tüdőgondozó lehetetlen állapotára, mind az épület, mind 
pedig a gépek vonatkozásában. Nem hiszem, hogy a kórház nem 
tudna valamit erre az intézményre is áldozni.

Dr. N a g y  László:
Való igaz, hogy a Tüdőgondozó épülete is és a műszerparkja 

is meglehetősen régi. Szeretném azonban elmondani, hogy az 
ez évben megjelent minimum feltételekkel kapcsolatosan 
végzett ÁNTSZ és megyei szakfelügyelő főorvosi vizsgálat 
pont a Tüdőgondozóban nem talált semmi hiányt, ellentétben 
az összes többi szakrendeléssel és fekvőbeteg osztállyal. Ez 
az egy olyan intézményi részünk volt, ahol minden megfelelt 
a követelményeknek.

Szeretném még hozzátenni, hogy mindenfajta gépbeszerzés 
önkormányzati pénzeszközökből történik, és amit a 
lehetőségünk szerint meg tudunk tenni, azt megtesszük.

6.) M o l n á r  László:
Pétfürdőt elöntötte a szemét, ezért azt szeretném 

megkérdezni, hogy van-e lehetőség a takarításra, 
lomtalanításra?
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A másik, hogy sok helyen tragikus az utak állapota. 
Legalább az olyan helyeken kellene valamit tenni, ahol 
óriási balesetveszély van.

Rengeteg a kóbor kutya is a városrészben, ez ellen is 
tenni kellene valamit.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szeretnék emlékeztetni arra, hogy az általános 

városgazdálkodási feladatok elrendelője a két
részönkormányzat, ezeket a feladatokat maga irányítja, 
önmaga szabja meg mit csináltat és mennyiért.

Kinek van még hozzászólása?

Amennyiben nincs, megköszönöm minden képviselőtársam 
munkáját és az ülést 19,40 órakor bezárom.

K. m. f.


